
	  

	  

	  

	  	  

De meeste jaloerse blikken kreeg ik als ik het had over onze 
community activiteiten. 

De kerstpakketten actie. (350 stuks en € 50,00 p.p. van gem.)  

Santa Run. (samen met Rotary de Geuzen en Zoetermeer) 

Inloopdiner en lunch.  

Doe Goed In Zoetermeer (kraam bij Herwijnen, Hospice) 

Tillift voor Benjamin 

Ondersteuning Pocohontas (ook door individuele leden) 

Nog een aantal giften.  

 

	  

	  

	  

	  

 
    

Vrienden en Vriendinnen 
 
Denkend aan Rotary  
Zie ik een brede rivier  
traag door een oneindig landschap gaan.  
 
Met deze parafering van het mooie gedicht van Hendrik 
Marsman wil ik aangeven hoe ik mijn afgelopen jaar heb 
ondervonden.  
 
Heel ambitieus zijn we/ik het jaar begonnen met een 
uitgebreid jaarplan met als thema: 
 
“waartoe zijn wij op aarde” (als Rotary) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 Maar de drie jaar zijn nog niet om. 
 
 Er is nog hoop. 
 
 En…..  

Ben ik nou echt ontevreden over het afgelopen jaar.  
 
 Nee, want terugkijkend hebben we toch veel gedaan. 
 

Het meest vrolijk kwam ik thuis als ik een bijeenkomst 
gehad had met onze clubs in ons district en zelfs ook met 
onze broederclubs in Zoetermeer 
 
Dan bleek dat we het zo slecht nog niet doen. Als ik 
vertelde wat we allemaal doen kreeg ik jaloerse blikken.  

 
  

 
 

 Dit in lijn met het meerjarenplan wat het driemanschap  
Marco, Daan en ik twee jaar geleden opgezet hebben. 
 
Terugkijkend denk ik dat het “iets” te ambitieus was. 
Vraag me ook wel eens af wie het echt gelezen heeft.        
De bollen-bestuurs-structuur is ook nog niet echt geland.  

  
Vooral bij het nadenken over de toekomst van onze club  
en die van Rotary in zijn algemeenheid zijn we er niet in 
geslaagd de rivier sneller te laten stromen.  
 
Alhoewel: dat nadenken lukt meestal wel maar de daden? 
 
Mijn beeld van een rivier waar je af en toe met een kajak 
door de stroomversnellingen vaart is “nog” niet uitgekomen.  
 

 
 
 
 



	  

	  

	  

	  

Al met al kijk ik terug op een mooi jaar. Had wel eens m’n 
momenten dat ik het even lastig had. Mijn ambitie heb ik ook 
wat bijgesteld.	  De	  lat	  wat	  lager.	  	  	  	  Maar…….. 

Afsluitend constateer ik dat ik denkend over de trage Rotary 
rivier er wel achter kwam hoe mooi het Rotary landschap is.  

Daan wens ik dan ook een minsten zo mooi jaar toe als ik zelf 
gehad heb. Graag overhandig ik hem dan ook de bouwhelm 

 

Jeugdzaken heeft dit jaar twee jongeren naar het Ryla    
weekend kunnen sturen. Van hen kregen we een enthousiast 
verhaal over hun belevenissen. De dochter van Jos ging zelfs 
met een aantal proefkonijnen huiswaarts. (project ALS) 

Leden  Het jaar begon goed met de installatie van Carolien. 
Daarna helaas twee leden weg. Ruud en Roger. Dit is echt een 
uitdaging voor de komende jaren. 

International We zijn niet verder gekomen dan Wenen. Twijfel 
of dit iets met deze avenue te maken had. Een uitdaging. Peru? 

Vocational   De bedrijfsbezoeken waren zeer de moeite waard. 
NSS (cateringbedrijf)  Q-Seum Art Factory en @design 
Dilemma’s en intervisie bijeenkomst. Avondje van 6. Beroepen 
voorlichting. Levensbericht Daan.   

 

 

 

 

 

	  	  

	  Clubservice	  heeft	  op	  de	  achtergrond	  heel	  wat	  zaken	  gladgestreken.	  
Onze	  betrokkenheid	  met	  en	  zorg	  voor	  elkaar	  is	  oké.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Paul	  Harris	  voor	  Gerhard	  en	  een	  lintje	  voor	  John.	  

Onze	  saamhorigheid	  uit	  zich	  o.a.	  door	  het	  nablijven	  van	  een	  steeds	  
grotere	  groep	  die	  soms	  het	  licht	  uit	  doet	  bij	  Burggolf.	  Daar	  wordt	  
echt	  aan	  intervisie	  gedaan	  Een	  hele	  groep	  is	  naar	  Wenen	  geweest.	  
Voor	  mij	  het	  summum	  van	  een	  bloeiend	  club	  gebeuren.	  	  

Feesten	  en	  partijen;	  zijn	  we	  echt	  goed	  in.	  Andere	  clubs	  echt	  jaloers	  

Een	  hele	  rits	  waar	  we	  met	  plezier	  op	  terug	  kunnen	  kijken	  

BBQ	  bij	  Marijke,	  Familiedag	  in	  Nunspeet,	  Sinterklaas,	  Kerstdiner,	  
Nieuwjaarsbijeenkomst,	  Koningsborrel,	  Running	  Diner,	  Partnerdag,	  
allemaal	  perfect	  georganiseerd.	  	  	  

	  

         

Ook het programma mocht er zijn afgelopen jaar. 

 De aankondiging kwam soms wat laat,     
 maar de kwaliteit was top.    

 Hoogtepunten waren volgens mij: een kleine greep 

 De MH17 voordrachten van Beauty Case en John 

 De voordrachten over laaggeletterdheid en dyslectie 

 Bezoek van de gouvernante was positief verrassend  

 Inbeslaggenomen dieren en planten (verhaal Qredits ;-)) 

 Eigenlijk geen avond ontevreden huiswaarts gegaan.  

     

     

 

	  



	  

	  

als symbool van de doelstelling van de trojka.  Als oud voorzitter  ga ik je daarbij helpen. Succes en een beetje sterkte 


